SRG0029

RACING PRODUCTS

Fitting Instructions for SRG0029 Radiator Guard
Radiator Guard - BMW S1000RR 2010-
& BMW S1000R 2014-

In This Kit There Should Be
1x Radiator Guard
6 x Cable/Zip Ties

2x 100mm Lengths of Foam

e  To fit the radiator guard to the bike cut the foam strip provided into 10mm wide pieces and stick them to the back
of the radiator guard frame, so that they sit between the radiator guard and the radiator. The two cable ties go
through the slots at the top of the radiator guard and around the mounting brackets of the radiator as arrowed in top
pictures. At the bottom use the remaining cable tie to tie the radiator guard to the bottom of the radiator guard
frame as arrowed in top pictures.

e  Extra cable ties have been included in the kit in case of any future requirements.
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SRG0029

RACING PRODUCTS

INSTRUCTIONS DE MONTAGE POUR SRG0029 Grille de protection radiateur
BMW S1000RR 2010-
& BMW S1000R 2014-

Le Kit doit contenir :

1x Grille de protection radiateur
6 x colliers de serrage
2x 100mm Bandeaux autocollants

e Couper la mousse autocollante en bandeaux de 10mm de large et collez-les au bas du cadre
de support protection radiateur, de fagon a ce qu’ils se retrouvent entre la grille de

protection et le radiateur. Les 2 colliers de serrage doivent passer a travers les fentes sur le haut de la grille
de protection radiateur et autour des supports de fixation du radiateur (photos du haut). Pour le bas, utiliser le
collier restant pour serrer la grille de protection radiateur au bas du cadre support comme sur les photos du haut.

e Des colliers de serrage supplémentaires ont été inclus dans le kit au cas ol vous en auriez besoin ultérieurement.
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